
     Zápis z 34. jednání ZO Bory 13.2.2017 v 19 hod. 

Přítomni: Březka J., Křížová B., Kujalová J., Mgr. Eliáš F., Ing. Suková D., Mgr. Chalupa M., Viliš 

P., Láznička P., Vávra P, Ing. Dostálová L., Mgr. ing. Slavíková M., Příhodová P.,  

Omluveni: ing. M. Necidová, Kotačka L.,  

Nepřítomni: MVDr. Marková R., Špaček M., 

Hosté:F. Zikmund SDH 

Ověřovatelé zápisu: Mgr. ing. Slavíková M., Mgr. Eliáš F., 

Jednání: 

1. Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány v 

elektronické podobě. Jednání zahájil starosta obce v 19.00 hod. Počet přítomných zastupitelů 

obce je ve chvíli zahájení 12. Tedy jednání je usnášeníschopné.  

Usnesení č. 1/34 ZO: ZO bere na vědomí zahájení zasedání. 

2. Ověřovatelé zápisu  

Usnesení č. 2/34 ZO: ZO schvaluje ověřovatele zápisu: Mgr. ing. Slavíková M., Mgr. Eliáš F., 

 Hlasování: 12-0-0 

3. Program jednání 

1. Zahájení zasedání  

2. Schválení ověřovatelů zápisu 

3. Schválení programu jednání  

4. Dotace na opravu staré hasičky 

5. Výletiště 

6. Závěr 

Schválení programu jednání.  

Usnesení č. 3/34 ZO: ZO schvaluje program dnešního jednání. 

Hlasování 12-0-0 

4. Dotace na opravu staré hasičky. Budova staré hasičské zbrojnice byla postavena a vysvěcena 

v roce 1907. Tedy v tomto roce slaví 110 let.  

a.) V únoru je možnost podat žádost o dotaci z Ministerstva Zemědělství. Výše dotace je 70%. 

Ing. Necidová připravila dvě varianty Položkového rozpočtu a připravila by i další potřebné 

podklady. JUDr. Kutnerová by připravila podání žádosti. 

b.) Pan Jan Šebek, nový majitel sousední budovy Hospody u studny se nabídl, že hasičku opraví 

na své náklady pro účely malého muzea (další podrobnosti budou upřesněny) 

Usnesení č. 4/34 ZO: ZO schvaluje variantu b.) využít nabídky pana Šebka. 

 Hlasování 12-0-0 

- Návrh ZO využít možnosti dotace na opravy hasičky na Cyrilově.  

Usnesení č. 4a/34 ZO: Pokud se stihne žádost v termínu podat, ZO schvaluje tuto možnost 

využít.  

Hlasování 12-0-0 

5. Výletiště. Dnešní jednání bylo svoláno také proto, že je třeba zahájit přípravy na vybudování 

výletiště. Stále jsou ještě nedořešené otázky kolem některých pozemků okolo rybníka Horník, a 

možnost vyjmutí části lesa. Starosta obce se s Fr. Zikmundem opět pokusí tuto věc řešit a na příští 

týden bude svolána schůzka členů SDH a členu TJ. 

 

6. Závěr ve 20. hod. 

 

    

Zapsala: Blanka Křížová  (zápis dokončen a ověřen 14.2.2017) 

 

Ověřovatelé zápisu:   
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   Mgr. ing. Slavíková M ______________________ 

 

   Mgr. Eliáš F. _____________________ 

 

Starosta obce - Josef Březka ______________________________ 

 

Místostarostka obce - Blanka Křížová_______________________ 

 

Obec Bory         Okres Žďár nad Sázavou 

Usnesení z 34. jednání ZO Bory 13.2.2017 

 

Zastupitelstvo obce: 

 

I.   Bere na vědomí: 

 

Usnesení č. 1/34 ZO: ZO bere na vědomí zahájení zasedání. 

 

Informace k výletišti. Stále jsou ještě nedořešené otázky kolem některých pozemků okolo rybníka 

Horník a možnost vyjmutí části lesa z lesního fondu. Starosta obce se s Fr. Zikmundem opět 

pokusí tuto věc řešit a bude svolána schůzka členů SDH a členu TJ. 

 

 

 

II. Schvaluje: 

 

Usnesení č. 2/34 ZO: ZO schvaluje ověřovatele zápisu: Mgr. ing. Slavíková M., Mgr. Eliáš F., 

Usnesení č. 3/34 ZO: ZO schvaluje program dnešního jednání. 

Usnesení č. 4/34 ZO: ZO schvaluje variantu b.) využít nabídky pana Šebka, že starou hasičku 

v Horních Borech opraví na své náklady. 

Usnesení č. 4a/34 ZO: Pokud se stihne žádost v termínu podat, ZO schvaluje tuto možnost 

využít.  

 

 

Zastupitelstvo je 15 ti členné, přítomno bylo 12 členů. 

 

 

 

 

Starosta obce - Josef Březka __________________________________ 

 

Místostarostka obce – Blanka Křížová___________________________ 

 


